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Beograd, 21.04.2011. godine       
 

 
 
Zapisnik sa vanredne sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije u proširenom sastavu 

koja je održana 19.04.2011. godine u kancelariji Rvačkog saveza Srbije  
sa početkom u 17:00 časova 

 
Jedina tačka dnevnog reda je preispitivanje uočenih nepravilnosti u radu i funkcionisanju 
kancelarije Rvačkog saveza Srbije povodom prijema novih klubova u članstvo Saveza. 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Željko Trajković, Rajko Baltić, Zoran 
Sinđić, Zoltan Balint, Ivica Frgić, Zoran Mijić, Gradimir Dedić i Dragan Vulešević. Sednici nije 
prisustvovao član Predsedništva Tomislav Obradović. 
Sednici su još prisustvovali: Nenad Lalović, Savo Zatezalo, Momir Kecman, Milorad 
Dokmanac, Mladen Kecman, Rade Marković, Milorad Vukić, Prvoslav Ilić i novinar „Sportskog 
žurnala“. 
Zapisnik je vodio: Milan Jelić. 
 
Željko Trajković je obrazložio razloge hitnosti zakazivanja vanredne sednice Predsedništva i 
rekao:  Na održanoj Skupštini Saveza prezentovan je izveštaj Nadzornog odbora u kom je bilo 
navedeno dosta propusta u radu i funkcionisanju kancelarije Saveza, kao i nejasnoća u 
finansijskom poslovanju, što nas kao Predsedništvo obavezuje da hitno reagujemo i da 
uporedimo izveštaj Nadzornog odbora sa stanjem kancelarije Saveza i finansijskih sredstava. Ito 
tako kod tačke dnevnog reda na Skupštini Saveza – prijem novih klubova u članstvo Saveza 
obavešten sam da je na spisku 9 klubova za prijem. Tu sam informaciju dobio prvo od 
dotadašnjeg predsednika Skupštine Momira Kecmana, a tu mi je informaciju potvrdio i Milan 
Jelić rekavši da u kancelariji Saveza postoji kompletna dokumentacija (Rešenja od Ministarstva 
omladine i sporta i zahtevi za prijem). Skupština je jednoglasno primila sve klubove u članstvo 
Saveza koji su bili na tom spisku. U telefonskom razgovoru sa Milanom Jelićem 16.04.2011. 
godine uveče i 17.04.2011. godine ujutru ponovo sam dobio informaciju da za sve klubove 
postoje rešenja i zahtevi za prijem u članstvo Saveza. Međutim, dana 18.04.2011. godine kada 
sam došao u kancelariju Saveza i tražio da vidim rešenja Ministarstva za sve klubove koji su 
primljeni u članstvo Saveza – Milan mi je rekao da rešenja za 3 kluba nema, tj da su urađena, ali 
ih pomoćnik Ministra nije potpisao jer je bio na službenom putu. Samim tim, 3 kluba koja su 
16.04.2011. godine primljeni u članstvo Saveza nisu ispunili obavezu iz Statuta Saveza koji 
jasno kaže da svaki novi klub mora da ima zahtev za prijem, overeni Statut kluba i overeno i 
potpisano rešenje Ministarstva. Nakon tog saznanja i u prisustvu Dušice Kovačević i Milorada 
Dokmanca, Milan Jelić je, na moj zahtev, napisao izjavu u kojoj je u potpunosti opisao 
predmetni događaj i ista je prosleđena predsedniku Nadzornog odbora, sa tačnim navodima ko je 
iz kancelarije, kako i na koji način dostavio predsedniku Skupštine Momiru Kecmanu spiskove 
klubove koje treba primiti u članstvo Saveza i koji su stavljeni u dnevni red..  
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Pored toga, krajem marta 2011. godine pokušana je, na nezakonit način, smena predsednika 
Nadzornog odbora na inicijativu generalnog sekretara Mladena Kecmana. Ličnim angažovanjem 
predsednika Saveza je sprečen ovaj pokušaj kršenja Statuta od strane Generalnog sekretara. Dana 
18.04.2011. godine zatražio sam od Mladena Kecmana da mi napiše izjavu o svim ovim 
dešavanjima i da ih objasni, na šta mi je odgovorio da će to uraditi u roku od 3 dana. 
Iz svega navedenog, predsednik Saveza nema poverenja da se na zakonit način radi u kancelariji 
Saveza, da nema poverenja u rad generalnog sekretara i da je nemoguće funkcionisanje Saveza u 
takvim uslovima. Na kraju svog izlaganja, Ž. Trajković je zahtevao da se svi prisutni izjasne i 
predlože kako da se ova situacija razreši. 
 
Rade Marković je objasnio da je prisutan samo da bi ispoštovao ozbiljnost situacije u kojoj se 
Savez nalazi, pošto on više nije član Predsedništva. 
 
Mladen Kecman je, uzimajući reč, pohvalio izuzetan vokabular predsednika Saveza, što nije 
svojstveno bivšim rvačima. Međutim, problem je u tome što u izlaganju Trajkovića ima dosta 
poluistina, kao što je i problem što dobar deo prisutnih neće razumeti moje izlaganje. Malte ne 
od početka mog imenovanja na mesto generalnog sekretara Saveza (01.04.2008. godine) došlo je 
do malog pa sve većeg sukoba na relaciji generalni ekretar – selektor po pitanju struke, tačnije po 
pitanju izbora sportista za učešća na pripremema i na takmičenjima. Dokmanac je velika radilica, 
ali je istina da 2-3 godine struka ne radi svoj posao na način kako bi to trebalo da bude. Na 
pripreme određeni klubovi („Partizan“) su slali svoje takmičare o svom trošku kako bi oni 
napredovali uz reprezentativce. Mislim da je selektor izuzeno sujetan čoveka i da od njega lično 
nikada nisam imao iskrenu podršku za svoj rad. Nije mi jasno zašto se na međunarodna 
takmičenja ne šalje više ljudi pogotovu kada ima mesta za to i kada je učestvovanje na tim 
takmičenjima potpuno besplatno. Tako se desilo da je takmičar iz RK „Radnički“ Beograd 
(Devčić) vraćen pred sam polazak na put u Sloveniju. Što se tiče izveštaja Nadzornog odbora, 
napominjem da je izveštaj Nadzornog odbora uradio samo jedan čovek i da je on izabran na 
mesto predsednika nelegalan način. Nadzorni odbor nije održao ni jedan sastanak niti je Savo 
Zatezalo konsultovao ostala dva člana za sve svoje izveštaje. Stavke koje on napominje su 
upućene direktno na mene iako je predsednik Saveza odbrio sva plaćanja koja se meni stavljaju 
na teret. U izveštaju Save Zatezala za 2009. godinu bilo je 22 problematične stavke po njegovom 
mišljenju, a u izveštaju za 2010. godinu bilo ih je 11. Na kraju, nije suština što 3 kluba nisu imala 
rešenja od Ministarstva – to je tehnička greška, jer su rešenja bila urađena od strane pravne 
službe Ministarstva i potpisana od šefa pravne službe Ministarstva, nego je suština u potpuno 
različitim koncepcijama i razmišljanja. Tačno je da sam kontaktirao Ministarstvo kako bi ta 
rešenja dobili pre Skupštine kako ti klubovi ne bi čekali novu Skuptinu za prijem u članstvo 
Saveza. Ja nisam neko ko će u kancelariji raditi na neki drugi način nego kako sam radio od kako 
sam izabran na fukciju generalnog sekretara. Ne mogu da radim protiv sebe i ako ja vama 
ovakav ne trebam – ne trebate ni vi meni. Ponosan sam na svoj rad i mislim da sam uspeo da 
vam pojasnim situaciju i da vam je sada sve jasnije. 
 
Milorad Dokmanac je, učestvujući u diskusiji, rekao da je tačno da je od početka imenovanja 
Mladena Kecmana na mesto generalnog sekretara imao korektnu saradnju u prvih 6 meseci. 
Problemi nastaju od trenutka kada je Mladen počeo da se meša u moj posao, ali i u delokruge 
rada drugih rvačkih subjekata, kao i problemi sa suplementrima u januaru 2009. g. kada su 
Mladen i Momir Kecman hteli da me smene nakon samo 20 dana rada na mestu selektora jer sam 
utvrdio nepravilnosti oko nabavljanja suplemeneata, što su i reprezentativci potvrdili. Animozitet 
na relaciji generalni sekretar – selektor je otišao toliko daleko da je Mladen Kecman dostavio 
pismo pokrajinskom sekretarijatu za sport (gde ja radim) pokušavajući da me omalovaže u cilju 
da ostanem bez posla. Isto to je, pre njih, uradio i Rajko Tešanović. Nije tačna Mladenova izjava 
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da sportisti iz „Partizana“ nisu bili na pripremama reprezentacije, a najbolji primeri za to su 
Radomir Petković i Aleksandar Maksimović. Pored toga, evidentni su problemi oko raspodele 
suplemenata koju je vršio generalni sekretar tako da jedan takmičar (Dešić) dobije 8 preparata, a 
svi ostali po 2-3 preparata. Takođe, nikada se neću složiti sa izjednačavanjem neolimpijskih sa 
olimpijskim disciplinama. Stipendije koje su podeljene sportistima koji treniraju grepling i 
pankracion su direktan udarac na grčko-rimski stil, jer na takmičenjima u greplingu i 
pankracionu možete osvojiti veliki broj medalja pošto je konkurencija zanemarljiva u odnosu na 
grčko-rimski stil. Tu rezultati ne prate kvalitet, kao što je to u grčko-rimskom stilu. Izražavam i 
sumnju oko podele sportske opreme jer nemam informaciju kome je i koliko sportske opreme 
podeljeno. Medaljama koje su u poslednje vreme osvojene na najvećim takmičenjima – pojedinci 
se nisu radovali. Tu mislim na Mladena Kecmana koji je želeo da ne bude rezultata kako bi 
uspeo da me smeni sa mesta selektora. Što se tiče Marka Devčića, on je imao u samo 35 dana da 
nastupi na 6 takmičenja za kratko vreme (pre Slovenije) i nije nikome interes da se taj mladić 
preoptereti i povredi. Mladen sebi daje za pravo, kada je struka u pitanju, da određuje ko će da 
ide na pripreme i gde će da se ide. U ni jednom sportu nema toga da Generalni sekreatr 
prepravlja spisa koji dostavlja Selektor, a to se upravo desilo na primeru Slovenije, kao i kod 
traženja viza za USA.  Naše koncepcije se dijametralno razlikuju. 
 
Savo Zatezalo je rekao – da ništa lično nema protiv Mladena Kecmana i da su njegovi izveštaji 
samo konstatacije i ukazivanja kako bi se u Savezu radilo bolje i u skladu sa Satutom i odlukama 
Predsedništva. Moji izveštaji su principijelni, tačni i bez emocija prema bilo kom rvačkom 
subjektu. Što se tiče prijema novih klubova u članstvo Saveza u Statutu Saveza Čl. 13 piše da 
klubovi moraju imati kompletiranu dokumentaciju: zahtev, overeni Statut i overeno rešenje od 
strane nadležnog Ministarstva. U zahtevu za prijem u članstvo Saveza RK „Zemun“ je dostavio 
izjavu da je uredno registrovan kod nadležnog Ministarstva, a isto to je uradio i klub koga 
zastupa Miloš Dejanović, što se pokazalo kao netačno. Takođe, obaveštavam vas da je odluka 
Predsedništva za otpis 2.500.000,00 dinara u međuvremenu zamenjena drugom i to je uradio 
Mladen Kecman. U Statutu Saveza je u potpunosti objašnjena funkcija generalnog sekretara i on 
je direktno odgovaran za rad kancelarije Saveza. Sistem pravdanja dinarskih i deviznih 
akontacija nije dobar jer ima dosta nepravilnosti koje se moraju ispraviti u narednom periodu. 
 
Nakon diskusije Save Zatezala, Mladen Kecman je izjavio da se ne oseća dobro i napustio je 
sednicu Predsedništva. 
 
Zoltan Balint je konstatovao da Mladen Kecman nije na pravi način shvatio šta to kao generalni 
sekretar treba da radi. Pored toga, Mladen je bio delegat jednog kluba na Skupštini Saveza što je 
sukob interesa.  
 
Rajko Baltić je rekao da su loši odnosi u okviru Rvačkog saveza Srbije došli do kulminacije i da 
je potrebno da se donesu adekvatne odluke kako bi se strasti na vreme smirile. U tom cilju je 
predložio mogućnost ukidanja funkcije generalnog sekretara Saveza. Pored toga, nije dobro da 
izgubimo jednog mladog i sposobnog čoveka koji bi mogao da se dokaže na drugim poslovima 
kao što je npr. marketing. 
 
Nenad Lalović je konstatovao da mu je izuzetno žao što je velika rvačka energija uložena 
bespotrebno i kontra sistemskih rešenja. Energiju treba sačuvati za predstojeću organizaciju 
najvećih takmičenja koja su na pragu. Mladen Kecman nije trebao da pokušava da radi poslove 
koji nisu u njegovoj nadležnosti i napravio je određene greške. Što se tiče izveštaja Save Zatezala 
– tu nema kriminalnih radnji nego je problem oko tehnike knjiženja. Podsetio je da se u mnogim 
situacijama, poslovnim i životnim, moraju praviti određeni kompromisi i moraju se tražiti rešenja 
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a ne problemi. Sukob koji se pojavio na Rvačkom savezu Srbije preneo se i na Rvački savez 
Srbije i to se ne sme dozvoliti. Mladen Kecman treba da podnese ostavku na mesto generalnog 
sekretara i to nije ništa strašno. Što se tiče nolimpijskih disciplina – oni moraju da osnuju 
podsaveze i tako se radi po drugim Savezima u svetu. U samom Predsedništvu Saveza je, za 
funkcionisanje celog Saveza, najvažnije da se radi bez klubske obojenosti.  
 
Momir Kecman je, javljajući se za reč, rekao da je primedba M. Dokmanca u vezi greplinga 
njegov problem zbog neznanja. Što se tiče stipendija koje su dodeljene takmičarima iz greplinga 
činjenica je da nismo ispunili uslove iz ostalih stilova. Predložio je da se ove tri stipendije za 
grepling podele sa ostalim rvačima iz grčko-rimskog stila i da je ovo dobro za Savez i da to tako 
treba da funkcioniše. Što se tiče raspodele suplementacije koju je vršio Mladen – to je potrebno 
tačno utvrditi da li je on to stvarno uzeo ili nije. Istina je da Savez nikada ovoliko novca nije 
imao i da se taj novac mora pravilno raspodeliti. Mladen nije ugrožen ni materijalno ni emotivno. 
Predlog je da sa njim još jedan razgovor obave N. Lalović, Ž. Trajković i M. Dokmanac. 
 
Dragan Vulešević je rekao da je potpuno tačno da predsednik Saveza ne želi više da sarađuje sa 
Mladenom Kecmanom na mestu generalnog sekretara, ali bi sa njim sarađivao na nekom drugom 
mestu – van Saveza.  
 
Željko Trajković je Predsedništvu izneo predlog za glasanje: 
 
Mladenu Kecmanu, generalnom sekretaru Rvačkog saveza Srbije se daje otkaz iz Rvačkog 
saveza Srbije zbog uočenih nepravilnosti u radu i funkcionisanju kancelarije Rvačkog 
saveza Srbije, za šta je po Statutu Saveza direktno odgovoran. 
 
Ovaj predlog Predsedništvo je jednoglasno usvojilo. 
 
Zadužuju se Nenad Lalović, predsednik Skupštine i Željko Trajković, predsednik Saveza da 
obave još jedan razgovor sa Mladenom Kecmanom u cilju sporazumnog dogovora oko njegovog 
angažovanja na poslovima marketinga na relaciji Savez - pravno lice. 
 
 
Vanredna sednica Predsedništva u proširenom sastavu završila je sa radom u 20:30 časova. 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
       Zapisnik vodio:       Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar      Željko Trajković, predsednik 
 
 
 
 


